
Jestem absolwentką ekonomii na Wydziale Ekonomiczno-Socjologicznym Uniwersytetu Łódzkiego. 

Moje dotychczasowe doświadczenie zawodowe, zarówno w Uniwersytecie Medycznym w Łodzi (od 

2016 r.), jak i wcześniej w korporacjach, związane było z wszelkiego rodzaju rozliczeniami finansowymi 

i analizą danych ilościowych i jakościowych. W zakresie moich obowiązków leżało również kreowanie 

innowacyjnych rozwiązań w zakresie produktów finansowych. 

W Zakładzie Biochemii pracuję na stanowisku specjalisty ds. projektów badawczych. 

Poza pracą jestem fanką podróży, ze szczególnym naciskiem na etap planowania, a także aktywnego 

wypoczynku. Na co dzień lubię zdrowe gotowanie i eksperymenty w kuchni. 


